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Motie vreemd aan de orde van de dag “Terugbrengen maximumsnelheid A10”

De gemeenteraad Ouder-Amstel bijeen op 26 september 2019

Constaterende dat: 

 De maximumsnelheid op de A10 bij Duivendrecht 100 km/u bedraagt, terwijl die 
bijvoorbeeld op de A10-West jaren geleden is teruggebracht naar 80 km/u;

 Een hoge concentratie stikstofoxiden schadelijk is voor de gezondheid, waarbij vooral 
mensen met longklachten en astma er last van hebben (https://www.rivm.nl/stikstof en 
https://www.rivm.nl/stikstof/stikstofoxiden-nox);

 De belangrijkste bronnen van stikstofoxiden zijn het verkeer, de landbouw, de energiesector 
en de industrie (https://www.rivm.nl/stikstof en 
https://www.rivm.nl/stikstof/stikstofoxiden-nox);

 Het adviescollege Stikstofproblematiek onder voorzitterschap van de heer Johan Remkes 
adviseert dat de maximumsnelheid per direct omlaag gebracht moet worden (“Niet alles 
kan” – Eerste advies van het Adviescollege Stikstofproblematiek 
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/rapporten/2019/09/25/eerste-advies-
adviescollege-stikstofproblematiek);

 Onze inwoners in Duivendrecht niet alleen last hebben van luchtvervuiling als gevolg van het 
verkeer op de A10, maar ook last hebben van geluidsoverlast;

 Ook de geluidsoverlast door verlaging van de maximumsnelheid zal worden verminderd;
 Volgens de ANWB de doorstroming het beste is bij een maximumsnelheid van 80 km/u 

(https://www.anwb.nl/verkeer/veiligheid/snelheid).

Overwegende dat:
 Nu, in 2019 bewezen is dat ultrafijn stof van invloed is op de gezondheid van onze 

inwoners.
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Verzoekt het college:

 De uitkomsten van de onderzoeken van het RIVM en de Commissie Remkes te gebruiken 
om uiterlijk 31 oktober 2019 bij het Ministerie te pleiten voor het verlagen van de 
maximumsnelheid op de A10 bij Duivendrecht naar 80 km/u;

 Te onderzoeken welke maatregelen genomen kunnen worden om de uitstoot van 
binnengemeentelijk verkeer zoveel mogelijk te beperken en hierbij ook te kijken of het 
wenselijk is om als Ouder-Amstel aan te sluiten bij de milieuzone(s) van Amsterdam 
(bijvoorbeeld die voor scooters en brommers). 

 Een stappenplan te ontwikkelen met verdere maatregelen die de luchtkwaliteit in 
Ouder-Amstel op een effectieve manier kunnen verbeteren. 

 Te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om de effecten van deze maatregelen te 
kunnen monitoren. 

 Het stappenplan en de uitkomsten van de onderzoeken uiterlijk in Q4 2019 terug te 
koppelen aan de raad.

En gaat over tot de orde van de dag

D66 PvdA

Wendela van den Brink-van Agtmaal Jan Alberts


